

# Our Values

## Social Responsibility

Dedicated to enriching the health and well-being of society.

## Partnerships and Collaboration

Dedicated to creating and nurturing partnerships to mobilize efforts, committed to inclusivity and building consensus, and focused on realizing a collective impact.

## Integrity and Respect

Committed to maintaining the trust of staff, partners and stakeholders by being accountable and transparent, and by treating all individuals with dignity and respect.

## Cultivate Knowledge and Strive for Objectivity

Committed to continuous learning, to sharing information, viewpoints, ideas and practices, and to using evidence to inform policy and practice and to guide action.

## Excellence

Devoted to enhancing the quality of our services, products and practices through continuous improvement and innovation.

# Nos valeurs

## Responsabilité sociale

Pour l'enrichissement de la santé et du bien-être de la société.

## Partenariats et collaboration

Pour la création et le développement de partenariats visant à mobiliser les efforts consacrés à l'inclusion et à l'atteinte de consensus et ayant pour but un impact collectif.

## Intégrité et respect

Pour maintenir la confiance du personnel, des partenaires et des intervenants en faisant preuve d'imputabilité et de transparence, et en traitant tout le monde avec dignité et respect.

## Accroître les connaissances et viser l'objectivité

Pour appuyer l'apprentissage continu, le partage des renseignements, des points de vue, des idées et des pratiques, et pour faire appel aux données probantes pour éclairer les politiques et les pratiques et pour orienter les actions.

## Excellence

Pour améliorer la qualité de nos services, de nos produits et de nos pratiques au moyen d'une amélioration et d'une innovation continues.



Canadian Centre  
on Substance Use  
and Addiction

Centre canadien sur  
les dépendances et  
l'usage de substances